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ZAPISNIK O RADU 31. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 27.09.2023. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-1370/23 

Datum: 27.09.2023. godine 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Biljana Lazarević 

4. Danijela Šahat 

      5. Jasmin Ademović 

      6. Toni Vukadin 

      7. Amra Zulfikarpašić 

8. Alen Girt 

9. Mirela Džehverović 

10. Ratko Orozović 

11. Alma Čengić 

12. Lajla Ćosović 

13. Srđan Simonović 

14. Vedad Deljković 

15. Dragan Stevanović 

16. Elvedin Korora 

17. Muamer Mekić 

18. Bajro Biber 

19. Robert Pleše 

20. Seid Škaljić 

21. Željko Majstorović 

22. Vedran Dodik 

23. Drago Jurić 

24. Enisa Spahić 

25. Jasmin Skorupan 

26. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Samir Bejić (najavljen izostanak) i Adi Škaljić (najavljen izostanak)  

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva  

3. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

4. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

5. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

6. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

7. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave 

8. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

9. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 
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10. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje 

11. Ismena Čaušević, ispred Informativnog centra Sarajevo 

12. Avdija Hasanović, direktor Javnog preduzeća Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

13. Senka Ibrišimbegović, direktorica Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo 

14. Bakir Hadžiomerović, direktor Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 
 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici prisustvuje 

20 gradskih vijećnika, da su izostanak, blagovremeno, najavili gradski vijećnik Adi Škaljić i 

gradski vijećnik Samir Bejić, a kašnjenje gradska vijećnica Lajla Ćosović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

20 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Zatim je otvorio 31. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 26.07.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zapisnik o radu 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

26.07.2023. godine. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici, trenutno, 

prisustvuje 21 gradski vijećnik. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su održana 

u pripremi 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o imenovanju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, 

zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od 

javnog interesa Grada Sarajeva (JP „Sarajevo“ d.o.o.) 

2. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o generalnom sponzorstvu s NLB Bankom 

d.d. Sarajevo i davanju ovlaštenja gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje istog 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2023. 

godinu 

4. Informacija o potpisivanju „Deklaracije gradonačelnika iz New Yorka“ 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se o 

aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po hitnom postupku vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o imenovanju predsjednika Skupštine Javnog 

preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih 

i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP „Sarajevo“ d.o.o.) razmatra u formi 

prijedloga po hitnom postupku. 
 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Ugovor o generalnom 

sponzorstvu s NLB Bankom d.d. Sarajevo i davanju ovlaštenja gradonačelnici Grada Sarajeva 

za potpisivanje istog razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Srđan Srdić te da sjednici prisustvuje 22 gradska vijećnika. 
 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene 

žalbene komisije za 2023. godinu razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Informacija o potpisivanju „Deklaracije gradonačelnika 

iz New Yorka“ razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Zatim je Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Maid 

Delić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Amina 

Suljagić)  

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jasmin 

Šljivo) 

4. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Aida 

Koluder-Agić) 

5. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Husein 

Miraščić)  
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6. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jelena 

Samardžić) 

7. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Plasto)  

8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja opsade 

Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan sjećanja na žrtve 

genocida u Srebrenici za 2024. godinu 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti pobratimskom Gradu Magdeburgu (SR Njemačka) 

na tekst kojim se odaje počast žrtvama i preživjelim opsade grada Sarajeva 

11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o saradnji između Grada Sarajeva i Radiotelevizije Bosne i Hercegovine 

12. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka prodaje transportnih kutija/sanduka u vlasništvu 

Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja-licitacije 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 

gradska vijećnika. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Maid Delić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Amina Suljagić) 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Jasmin Šljivo) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju članice radnog tijela 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Aida Koluder-Agić) razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
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*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedran Dodik te da sjednici prisustvuje 24 gradska vijećnika. 
 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Husein Miraščić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju članice radnog tijela 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jelena Samardžić) razmatraju u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Samir Plasto) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za 

Dan obilježavanja opsade Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu razmatra u formi prijedloga 

po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za 

Dan sjećanja na žrtve genocida u Srebrenici za 2024. godinu razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti pobratimskom Gradu 

Magdeburgu (SR Njemačka) na tekst kojim se odaje počast žrtvama i preživjelim opsade grada 

Sarajeva razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Memoranduma o saradnji između Grada Sarajeva i Radiotelevizije 

Bosne i Hercegovine razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o pokretanju postupka prodaje transportnih 

kutija/sanduka u vlasništvu Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja-licitacije razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je dnevni red 31. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Razmatranje ostavke dr. Dragana Stevanovića, zamjenika Predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Maid 

Delić) 

3. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Amina 

Suljagić)  

4. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jasmin 

Šljivo) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Aida 

Koluder-Agić) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Husein 

Miraščić)  

7. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jelena 

Samardžić) 

8. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Plasto)  

9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2023. 

godinu 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja opsade 

Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu 

11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan sjećanja na žrtve 

genocida u Srebrenici za 2024. godinu 

12. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti pobratimskom Gradu Magdeburgu (SR Njemačka) 

na tekst kojim se odaje počast žrtvama i preživjelim opsade grada Sarajeva 

13. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o saradnji između Grada Sarajeva i Radiotelevizije Bosne i Hercegovine 

14. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka prodaje transportnih kutija/sanduka u vlasništvu 

Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja-licitacije 

15. Prijedlog Odluke o imenovanju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, 

zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od 

javnog interesa Grada Sarajeva (JP „Sarajevo“ d.o.o.) 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o generalnom sponzorstvu s NLB Bankom 

d.d. Sarajevo i davanju ovlaštenja gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje istog 

17. Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za II kvartal (01.01.-30.06.2023. godine) 

18. Informacija o radu i poslovanju Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva „Sarajevo“ društvo sa ograničenom odgovornošću za period 01.01.-

30.06.2023. godine 

19. Informacija o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za period od 

01.01-30.06.2023. godine 
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20. Informacija o radu i poslovanju Javne ustanove „Gradski Muzeji“ za period od 01.01.2023. 

do 30.06.2023. godine 

21. Informacija o aktivnostima gradonačelnice Grada Sarajeva usmjerenim ka sveobuhvatnoj 

borbi protiv nasilja sa Prijedlogom Zaključka 

22. Informacija o potpisivanju „Deklaracije gradonačelnika iz New Yorka“ 

23. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

 

Ad 1) 

Razmatranje ostavke dr. Dragana Stevanovića, zamenika Predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala ostavku. Izvještaj sa mišljenjem radnog tijela je 

dostupan gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Vedran Dodik, gradska vijećnica 

Amra Zulfikarpašić, gradski vijećnik Srđan Srdić, predsjedavajući Gradskog vijeća 

Jasmin Ademović, gradski vijećnik Toni Vukadin i zamjenik predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća Dragan Stevanović. 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Srđan Simonović te da sjednici prisustvuje 25 gradskih vijećnika. 
 

***** 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, dva glasa „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) uvažilo je ostavku 

zamjenika predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragana Stevanovića i prihvatilo razloge 

navedene u njenom obrazloženju. 

 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Maid 

Delić) 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Amina 

Suljagić)  
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Jasmin Šljivo) 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Aida 

Koluder-Agić) 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Husein 

Miraščić) 
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Ad 7)  

Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Jelena Samardžić) 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir 

Plasto)  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od 2 do 8 

dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je prijedlog da se o tačkama od 2 do 8 dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a 

odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Maid 

Delić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Amina 

Suljagić), kako je predložena. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (devet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Jasmin Šljivo), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Aida Koluder-Agić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Husein 

Miraščić), kako je predložena. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (devet gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo), usvojilo je Odluku o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Jelena Samardžić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo), usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Samir Plasto), kako je predložena. 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2023. 

godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o izmjeni Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2023. 

godinu, kako je predložena. 

 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja opsade 

Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

opsade Sarajeva 1992.-1995. za 2024. godinu, kako je predložena. 
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan sjećanja na žrtve 

genocida u Srebrenici za 2024. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan sjećanja na žrtve 

genocida u Srebrenici za 2024. godinu, kako je predložena. 
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti pobratimskom Gradu Magdeburgu (SR 

Njemačka) na tekst kojim se odaje počast žrtvama i preživjelim opsade grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Komisija za međunarodnu saradnju i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti pobratimskom Gradu Magdeburgu (SR 

Njemačka) na tekst kojim se odaje počast žrtvama i preživjelim opsade grada Sarajeva, 

kako je predložena. 
 

Ad 13) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o saradnji između Grada Sarajeva i Radiotelevizije Bosne i Hercegovine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (deset gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o saradnji između Grada Sarajeva i Radiotelevizije Bosne i Hercegovine, 

kako je predložena. 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka prodaje transportnih kutija/sanduka u vlasništvu 

Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja-licitacije 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o pokretanju postupka prodaje transportnih kutija/sanduka u 

vlasništvu Grada Sarajeva putem javnog nadmetanja-licitacije, kako je predložena. 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o imenovanju predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, 

zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti 

od javnog interesa Grada Sarajeva (JP „Sarajevo“ d.o.o.) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika 

se nije izjasnilo) usvojilo je Odluku o imenovanju predsjednika Skupštine Javnog 

preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje 

komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP „Sarajevo“ d.o.o.), 

kako je predložena. 

Ad 16) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o generalnom sponzorstvu s NLB 

Bankom d.d. Sarajevo i davanju ovlaštenja gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

istog 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Seid Škaljić, gradski vijećnik 

Dragan Stevanović, gradska vijećnica Biljana Lazarević, predsjedavajući Gradskog vijeća 

Jasmin Ademović, gradski vijećnik Vedran Dodik, gradski vijećnik Almedin Miladin, 

gradski vijećnik Toni Vukadin, gradski vijećnik Alen Girt i gradski vijećnik Srđan Srdić, 

a odgovore na pitanja i pojašnjenja dao je pomoćnik gradonačelnice za lokalno poslovanje 

Elvir Hadžiahmetović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 13 glasova „za“, četri glasa „protiv“ i šest „suzdržanih“ glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), nije usvojilo Odluku o 

davanju saglasnosti na Ugovor o generalnom sponzorstvu s NLB Bankom d.d. Sarajevo i 

davanju ovlaštenja gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje istog. 
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Ad 17) 

Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za II kvartal (01.01.-30.06.2023. godine) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica 

Izvještaj su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Administrativna komisija i Komisija za Statut 

i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se 

nije izjasnilo) usvojilo je Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za II kvartal (01.01.-

30.06.2023. godine), kako je podnesen.         

              

Ad 18) 

Informacija o radu i poslovanju Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva „Sarajevo“ društvo sa ograničenom odgovornošću za period 01.01.-

30.06.2023. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Skupština JP „Sarajevo“ d.o.o. 

Informaciju su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za 

javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

U raspravi koja je uslijedila učestovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, 

gradski vijećnik Seid Škaljić, gradski vijećnik Dragan Stevanović, gradski vijećnik 

Muamer Mekić, zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, a 

dodatna pojašnjenja dali su direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. Bakir Hadžiomerović i 

pravobranilac Grada Sarajevo Admir Jusufbegović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je, u raspravi, predložio zaključak, 

sljedećeg sadržaja.  

1. Nalaže se Upravi Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

„Sarajevo“ društvo sa ograničenom odgovornošću (skraćeno: JP „Sarajevo“ d.o.o.) da, uz 

mišljenje Pravobranilaštva Grada Sarajeva, u najkraćem mogućem roku, poduzme aktivnosti 

u cilju raskida Ugovora o izvođenju radova na izgradnji poslovnog objekta na mjestu 

porušenog hotela i radova vanjskog uređenja parcele na lokalitetu „Vidikovac-Trebević“, 

broj: 01/04-14-4350-6/19 od 25.07.2019. godine, a kojim je JP „Sarajevo“ d.o.o. pristupilo 

temeljem Ugovora o ustupanju Ugovora za izgradnju poslovnog objekta na mjestu porušenog 

hotela, te radova vanjskog uređenja parcele na lokalitetu „Vidikovac-Trebević“ od 

25.09.2019. godine, zaključenog između Grada Sarajeva, društva UNIGRADNJA d.d. 

Sarajevo i JP „Sarajevo“ d.o.o, kako bi se stvorili uslovi za realizaciju tačke 2. ovog 

zaključka.  

2. Zadužuje se gradonačelnica Grada Sarajeva da, u skladu sa Odlukom o pristupanju Projektu 

osnivanja naučno-istraživačke infrastrukture „Tech4Green”, putem odgovarajućeg postupka, 

ugovori izvođenje potrebnih radova za ishodovanje odobrenja za upotrebu građevine. 
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***** 

Uslijedila je pauza koju je zatražio zamjenik predsjedavajućeg Kluba gradskih vijećnika „Naše 

stranke“ Alen Girt radi konsultacija o predloženom zaključku. 
 

 

***** 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici 

prisustvuju 22 gradska vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i 

odlučivanje. 

***** 

U nastavku rasprave učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović,  

gradski vijećnik Dragan Stevanović, gradski vijećnik Muamer Mekić, gradski vijećnik Seid 

Škaljić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je pravobranilac Grada Sarajevo 

Admir Jusufbegović.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa sedam glasova „za“, bez glasova „protiv“ i jednim „suzdržanim“ 

glasom prisutnih gradskih vijećnika (18 gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije usvojilo 

predloženi zaključak predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju Javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i 

drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva „Sarajevo“ društvo sa ograničenom 

odgovornošću za period 01.01.-30.06.2023. godine. 

Ad 19) 

Informacija o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za period od 

01.01-30.06.2023. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Skupština JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo. 

Informaciju su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za 

javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Dragan Stevanović i gradski 

vijećnik Toni Vukadin. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen 

Otoka“ d.o.o. Sarajevo za period od 01.01-30.06.2023. godine. 
 

Ad 20) 

Informacija o radu i poslovanju Javne ustanove „Gradski Muzeji“ za period od 01.01.2023. 

do 30.06.2023. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Upravni odbor JU „Gradski Muzeji“.  

Informaciju su razmatrali Odbor za budžet i finansije i Odbor za društvene djelatnosti. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju Javne ustanove 

„Gradski Muzeji“ za period od 01.01.2023. do 30.06.2023. godine. 

 

Ad 21) 

Informacija o aktivnostima gradonačelnice Grada Sarajeva usmjerenim ka sveobuhvatnoj 

borbi protiv nasilja sa Prijedlogom Zaključka 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica.  

Informaciju  su  razmatrale Komisija za ljudska prava i slobode i Komisija za jednakopravnost 

spolova. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je, u raspravi, u funkciji gradskog 

vijećnika, predložio da se Gradsko vijeće ne izjašnjava o predloženim zaključcima već da donese 

sljedeći zaključak: 

Gradsko vijeće je primilo k znanju, te podržava aktivnosti gradonačelnice Grada Sarajeva 

usmjerene ka sveobuhvatnoj borbi protiv nasilja i zaključke koje je donijela, prateći aktuelnu 

situaciju, te sugeriše Gradonačelnici da u direktnoj komunikaciji sa subjektima na koje se 

zaključci odnose, insistira na njihovoj realizaciji. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

predloženi zaključak predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o aktivnostima gradonačelnice Grada 

Sarajeva usmjerenim ka sveobuhvatnoj borbi protiv nasilja sa Prijedlogom Zaključka. 

 

Ad 22) 

Informacija o potpisivanju „Deklaracije gradonačelnika iz New Yorka“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o potpisivanju „Deklaracije gradonačelnika 

iz New Yorka“. 
 

Ad 23) 

Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 31. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- tri inicijative Komisije za odnose sa vjerskim zajednicama i crkvama,  
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- tri inicijative Odbora za lokalni biznis i turizam,  

- jedna inicijativa Komisije za ljudska prava,   

- jedna inicijativa Komsije za pitanja mladih,   

- jedna inicijativa Komisije za međunarodnu saradnju,  

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Tonija Vukadina,  

- dvije inicijative gradskog vijećnika Adija Škaljića, za jednu se traži izjašnjenje,  

- dvije inicijative gradske vijećnice Mirele Džehverović,  

- tri inicijative gradskog vijećnika Vedada Deljkovića,  

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Jasmina Ademovića,  

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Dragana Stevanovića za koje se traži izjašnjenje. 
 

Napomenuo je da su, na prethodnoj sjednici, klubovi gradskih vijećnika SDP-a, NIP-a i NS 

podnijeli inicijativu koju je Gradonačelnica, odmah, prihvatila. 

S tim u vezi, konstatovao je da se Gradsko vijeće o istoj neće izjašnjavati. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je napomenuo da će 

inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća kao i vijećnička pitanja biti 

proslijeđeni na dalje nadležno postupanje. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio izjašnjavanje o 

inicijativama za koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Gradski vijećnik Adi Škaljić je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja: 

Upućujem vijećničku inicijativu za obilježavanje mjesta na kojem se nalazila grobnica 

na groblju Sveti Josip, a u kojoj su privremeno bila tijela sugrađana i sugrađanki 

ekshumirana sa lokaliteta Kazani, Gaj i Grm Maline. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

2. Gradska vijećnica Mirela Džehverović je uputila inicijativu sljedećeg sadržaja:   

Potrebno je da Grad Sarajevo nagradi učesnike Matematičke Olimpijade u Japanu i to: 

Andreja Krčmara za osvojenu srebrnu medalju, Ervina Macića, Vuka Jankovića, Mirnesa 

Fehrića i Benjamina Mujkića za osvojene bronzane medalje kao i Haruna Alibegovića za 

počasnu pohvalu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona 

postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

3. Gradska vijećnica Mirela Džehverović je uputila inicijativu sljedećeg sadržaja:   

Potrebno je da Grad Sarajevo finansijski podrži Udruženje matematičara koji će ta 

sredstva iskoristiti u svrhu podučavanja mladih matematičara i učestvovanja na 

takmičenjima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
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4. Gradski vijećnik Vedad Deljković je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja: 

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva putem nadležnih službi, razmotri mogućnost 

izdvajanja određenih finansijskih sredstava iz Budžeta Grada Sarajeva, a sve u skladu sa 

objektivnim mogućnostima Grada Sarajeva, kao pomoć i podršku JU Zavod za hitnu 

medicinsku pomoć Kantona Sarajevo (Hitna pomoć Kantona Sarajevo) u svrhu nabavke 

neophotne labaratorijske opreme za potrebe ove JU.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

5. Gradski vijećnik Vedad Deljković je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja: 

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva shodno objektivnim mogućnostima Grada 

Sarajeva razmotri mogućnost izdvajanja određenog iznosa, finansijskih sredstava iz 

Budžeta Grada Sarajeva na ime rekonstrukcije dječijeg igrališta Safvet beg Bašagić 

(područje MZ Medrese), Općina Stari Grad Sarajevo.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona 

postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

6. Gradski vijećnik Vedad Deljković je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja: 

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva prilikom utvrđivanja Prijedloga izmjena i 

dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu - Rebalansa Budžeta, a najkasnije 

prilikom sačinjavanja Nacrta, odnosno Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2024. 

godinu, planira sredstva u iznosu od 1.000.000,00 KM putem kojim će se poboljšati i 

osigurati nesmetan rad i funkcionisanje sigurnih kuća širom Bosne i Hercegovine, kao 

vid podrške Grada Sarajeva ženama-žrtvama nasilja. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

7. Gradski vijećnik Jasmin Ademović je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja: 

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva pripremi poseban program za 

obilježavanje 25. novembra, koji se neće sastojati samo od centralnog događaja - Svečane 

akademije već i od bogatog kulturno - umjetničkog programa obilježavanja. Neophodno 

je da kao glavni grad Bosne i Hercegovine damo veći značaj ovom velikom datumu kojim 

se obilježava obnova državnosti BiH, a posebno uzimajući u obzir da se ove godine 

obilježava 80. godišnjica prvog zasjedanja ZAVNOBIH-a. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
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8. Gradski vijećnik Dragan Stevanović je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja: 

Potrebno je da Grad Sarajevo pokrene odgovarajuću proceduru kod nadležnih organa u 

Kantonu Sarajevo kako bi se imenovala jedna ulica u gradu Sarajevu Novinarskom 

ulicom. Razlozi za navedenu inicijativu su višestruki, od neospornog javnog i društvenog 

uticaja ove profesije pa do konkretnog povoda u ovom slučaju koji predstavlja izlazak iz 

štampe knjige „Prvi nacrti historije: novinari - svjedoci pred Haškim tribunalom” Media 

Centra koja ima neosporan historijski značaj. 
 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

9. Gradski vijećnik Toni Vukadin je uputio i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja: 

Na osnovu Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva, podnosim sljedeću 

inicijativu a to je da se opremi stomatološka ordinacija u Osnovnoj školi „Umihana 

Čuvidina“ u iznosu od 50.000,00 KM.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 
 

10. Gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić uputila je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo poduzme potrebno da se spomen-obilježje na Trgu djece 

Sarajeva očisti i redovno održava, jer su navedene aktivnosti u nadležnosti Grada 

Sarajeva.  
 

11. Gradska vijeća Lajla Ćosović uputila je i obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Podnosim inicijativu za obnovu spomen ploče ispred sarajevske Gradske tržnice 

Markale. 

 

12. Gradski vijećnik Robert Pleše uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva informiše Gradsko vijeće u kojoj fazi je 

realizacija zaključka donesenog na junskoj sjednici Gradskog vijeća, a vezano za 

formiranje radne grupe za izradu katastra urbanog zelenila. 

 

*****  

U raspravi o proceduralnom pitanju vezanom za dnevni red sjednice učestvovao je gradski 

vijećnik Robert Pleše, a pojašnjenje je dao predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 

*****  
 

13. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović uputila je i 

obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je, što je moguće prije, ne čekajući sljedeću godinu, poduzeti potrebne 

aktivnosti za čišćenje korita rijeke Miljacke, te informisati Gradsko vijeće koliko je 

sredstava utrošeno i šta je sve urađeno, do sada, po navedenom pitanju. 

 



19 

 

14. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović uputio je vijećničko pitanje, 

odnosno urgenciju na već ranije upućenu inicijativu, sljedećeg sadržaja. 

U kojoj fazi je realizacija inicijative vezane za sadnju žive ograde duž rijeke Miljacke, a 

s obzirom na to da dolazi jesen i da zbog velikih kiša Miljacka postaje vrlo opasna za 

građane? 
 

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 31. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 13.25 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  
 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović  
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